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Europees commissaris voor handel Pascal Lamy wil -na de mislukking van Cancun-
verder handelsliberalisering nastreven. Dit moet zoveel mogelijk op internationaal niveau
gebeuren, zo oordeelt hij. Al wil hij wel van de EU-lidstaten en het EU-parlement horen of
zij ook achter de multilaterale aanpak blijven staan.
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Europees commissaris voor handel Pascal Lamy wil -na de mislukking van Cancun- verder
handelsliberalisering nastreven. Dit moet zoveel mogelijk op internationaal niveau gebeuren, zo
oordeelt hij. Al wil hij wel van de EU-lidstaten en het EU-parlement horen of zij ook achter de
multilaterale aanpak blijven staan.
De deelnemers aan de ministeriële conferentie van de WTO zijn allen teruggekeerd naar hun
hoofdsteden en starten met de oefening 'lessen trekken uit'. De Amerikaanse regering heeft al laten
verstaan dat zij handelsliberalisering zullen nastreven op unilaterale en bilaterale basis. Voor Pascal
Lamy is dit niet de goede weg, al wil hij wel dat de vraag expliciet gesteld wordt. De Europese Unie
moet zich eens grondig beraden over de richting die ze uit wil met internationale handel.
Lamy zelf heeft zijn mening grotendeels klaar. Zo blijft hij een fervent voorstander van omkaderde
handelsliberalisering. Dit is de beste manier om voor iedereen welvaart te creëren. Zonder
omkadering staat het vast dat de rijken rijker en de armen armer zullen worden.
Op zijn persconferentie dinsdag in Brussel verklaarde Lamy dat de mislukking in Cancun vooral te
wijten is aan de slechte regels en werkmethoden van de WTO. Consensus bereiken tussen de 146
lidstaten is uitermate moeilijk. Welke veranderingen moeten worden doorgevoerd, wil of kan Lamy
nog niet zeggen.
Een ruimere verklaring over het waarom van het mislukken van Cancun, geeft Lamy niet. Zo zegt
hij geen woord over de stelling dat de presidentsverkiezingen in de VS te dichtbij zijn en dat deze
reus pas over meer dan een jaar terug enige soepelheid aan de dag zal kunnen leggen.
In het Europese optreden en de EU-strategie ziet Lamy alvast geen graten. Hij zegt dat de EU bereid
was toe te geven inzake landbouw, inzake goederen, inzake diensten en inzake de omkadering van
de wereldeconomie. Die toegevingen waren echter niet eindeloos. De EU-toponderhandelaar stelt
dat de Doha-ontwikkelingsronde niet dood is, maar wel op intensieve zorgen ligt. Een snel herstel
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lijkt Lamy niet realistisch. Europa blijft intussen doorgaan met het sluiten van handelsakkoorden met
individuele landen en groepen van landen zoals de ACP-groep en het Zuid-Amerikaanse Mercosur.
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